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Protokół Nr L /2014 

z  L  Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 28 maja 2014 r. w siedzibie Urzędu Miasta Gminy Stryków. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 

sołtysi wg listy obecności, 

osoby zaproszone wg listy obecności. 

 

 Ad. 1. Otwarcie obrad L Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

 

 Otwarcia sesji o godz. 10.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

Paweł Kasica i po powitaniu wszystkich obecnych na sali oświadczył, iż zgodnie z listą 

obecności w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu rady 

wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

Na sesji nieobecni radny Włodzimierz Grochocki. 

 

Ad. 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Strykowie. 

 

 Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad wiceprzewodniczącemu 

RM w Strykowie Sławomirowi Źródło. 

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

1. Otwarcie obrad. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokołu z XLIX  sesji, która odbyła się w dniu 29 kwietnia 2014 

r., 

6. Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji 

RM z działalności w okresie między sesjami. 

7. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między sesjami. 

8. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków dot. zmian w miejscowych planach 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków. 

9. Podjęcie uchwał  w sprawie: 

a) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obszaru miasta Strykowa, 

b) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi Dobra i Kiełmina, 

c) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi Smolice i Sosnowiec, 

d) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi Zelgoszcz i Smolice, 



2 

 

e) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi Bratoszewice i Wola 

Błędowa, 

f) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi  Tymianka, 

g) zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na rok 2014 oraz zmiany 

planu finansowego Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w 

Strykowie na 2014 rok; 

h) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na lata 2014-

2022. 

10. Interpelacje i zapytania. 

11. Wolne wnioski i sprawy różne. 

12. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

13. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie nad porządkiem obrad: 14 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących 

się 

 

Ad. 4.  Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący RM w Strykowie wnioskował o powołanie Komisji Uchwał i Wniosków na 

L  sesji R M w Strykowie w następującym składzie: 

1) Radna Małgorzata Kiełbik, 

2) Radny Andrzej Pożarlik, 

3) Radny Czesław Polit. 

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w w/w składzie:  

13 głosów za bez głosów przeciwnych i 1 głos wstrzymujący się  

 

Ad. 5  Zatwierdzenie protokołu z XLIX  sesji, która odbyła się w dniu 29 kwietnia   

2014 r. 

 

Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu? 

Uwag i wpisów do protokołu z XLIX   sesji podczas obrad L  sesji nie złożono. 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokołu z XLIX   sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

Ad. 6 Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących 

Komisji RM z działalności w okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie  Paweł Kasica poinformował, że w okresie 

między sesjami brał udział w posiedzeniach Komisji, w przygotowaniu materiałów na sesję 

oraz w  posiedzeniach merytorycznych komisji rady. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego RM 

radna Anna Ślęzak poinformowała, że Komisja na posiedzeniu między sesjami zapoznała 

się z realizacją budżetu w roku 2013 oraz wydała opinię do projektów uchwał. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM radny Andrzej Pożarlik poinformował, że 

Komisja na posiedzeniu w miesiącu maju zapoznała się ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu  Gminy Stryków za rok 2013 r. i wydała opinię do sprawozdania. 
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Przewodniczący Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i Planu Miejscowego RM 

radny  Czesław Polit poinformował, że Komisja zapoznała się z informacją dot. realizacji 

inwestycji z zakresu ochrony środowiska oraz opiniowała projekty uchwał  dot. miejscowych 

planów zagospodarowania przestrzennego . 

Przewodniczący Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu, Turystyki i 

Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie radny Grzegorz Kozłowski  

poinformował, że komisja odbyła jedno posiedzenie, na którym zapoznała się z informacją 

dot. wypoczynku letniego dzieci i młodzieży. 

Wiceprzewodniczący Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego i Dróg Publicznych 

RM radny Bogdan Walczak  poinformował, że komisja na posiedzeniu między sesjami 

zajmowała się tematem dot. działalności jednostek OSP na terenie Gminy Stryków w tym 

wydatkowaniem  środków finansowych z budżetu Gminy przez te jednostki w roku 2013. 

 

Ad. 7. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między 

sesjami. 

 

Pan Andrzej Jankowski  Burmistrz M-G Stryków mówił o bieżącym nadzorze nad 

realizacją następujących  inwestycji: 

 przebudowa i remont dróg lokalnych w Strykowie w ramach Narodowego Programu 

Przebudowy Dróg Lokalnych Etap II Bezpieczeństwo - Dostępność – Rozwój. 

Przebudowę realizuje  firma ,,ERBEDIM ˮ .Przedmiotem zamówienia jest 

przebudowa dróg na terenie gminy Stryków będących w zarządzie Powiatu 

Zgierskiego oraz Gminy Stryków oraz droga gminna w obrębie Tymianka, o łącznej 

długości ok. 22,9 km. Ze względu na przewidzianą równolegle budowę gazociągu w 

pasie drogi powiatowej Tymianka - Koźle roboty na odcinku ok. 425 m zostaną 

przeprowadzone w miesiącu sierpniu 2014 r. , 

 budowa dróg dojazdowych do pól w miejscowości Sosnowiec-Pieńki, 

 uzgodnieniach ze strony urzędu z gazownią w sprawie inwestycji planowanej na 

obszarze Tymianka – Lipa, 

Pan Andrzej Jankowski  Burmistrz M-G Stryków  poinformował, że: 

 uczestniczył w konferencji w Tarnowie Podgórnym  pn. ,,Odkodowany Biznes 

Odkodowany Samorząd ˮ. Celem konferencji było zbudowanie  wspólnego katalogu 

dobrych praktyk, które staną się wytyczną dla opracowania nowoczesnych 

standardów obsługi inwestorskiej. Najważniejsze tematy konferencji to przyciąganie i 

obsługa inwestorów oraz partnerstwo publiczno-prywatne, 

 uczestniczył  w Warszawie w   gali podsumowującej  konkursu  „Samorządowy 

Menedżer Regionu w województwie łódzkim” gdzie odebrał podczas uroczystości 

wyróżnienie Filary Polskiej Gospodarki przyznawane w rankingu Pulsu Biznesu. 

 

Ad. 8 Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków dot. zmian w miejscowych planach 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków. 

 

Na dzisiejszej sesji przedstawiam projekty uchwał dotyczące  zmian w planie 

zagospodarowania przestrzennego gminy. Postęp technologiczny wymusza wprowadzanie 

zmian w planie zagospodarowania przestrzennego naszej gminy, w związku z tym 

przygotowaliśmy pierwszy pakiet uchwał w kierunku wprowadzenia tych  zmian. Pewne 

rozwiązania komunikacyjne przyjęte we wcześniejszym planie  straciły możliwość realizacji , 

w związku z tym aby nie utrudniały zagospodarowania terenów proponujemy wprowadzenie 

zmian. Są też tematy związane z takimi miejscami jak strażnice czy świetlice , gdzie zmiana 

w planie pozwoli na realizację pewnych zadań, jak również tereny przemysłowe , na których 



4 

 

dopuszczalna wysokość budowli w tej chwili ogranicza możliwości lokalizacji nowych 

obiektów inwestycyjnych. 

 

Ad. 9 Podjęcie uchwał  w sprawie: 

a) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obszaru miasta Strykowa, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się  

 

b) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi Dobra i Kiełmina, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

c) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi Smolice i Sosnowiec, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

d) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi Zelgoszcz i Smolice, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

 

e) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi Bratoszewice i Wola 

Błędowa, 
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Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Radny Witold Śliwkiewicz  pytał czy są to tereny położone od ul. Wolskiej w 

Bratoszewicach w kierunku Strykowa, ponieważ mieszkańcy chcą wiedzieć jaki to jest teren? 

Pan Andrzej Jankowski  Burmistrz M-G Stryków  mówił: 

są to tereny od torów kolejowych do drogi krajowej Nr 14 tj. praktycznie od Strykowa do 

Bratoszewic. Przyjęte wcześniej studium określa gdzie są tereny budowlane a gdzie 

przemysłowe. W planie będą decydowane te zapisy gdzie pojawią się drogi , właśnie 

szczególnie chodzi o komunikację tych terenów. 

Burmistrz zaapelował za pośrednictwem radnych , sołtysów i przewodniczących zarządów 

osiedli  aby przekazali mieszkańcom informację , że w trakcie opracowywania i wyłożenia 

projektów miejscowych planów zainteresowani mają możliwość zgłaszania uwag i wniosków 

do tych opracowań. Należy właśnie robić to w trybie konsultacji, a nie po przyjęciu już 

uchwał zatwierdzających konkretne plany. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

f) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi  Tymianka, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

g) zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na rok 2014 oraz zmiany 

planu finansowego Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w 

Strykowie na 2014 rok; 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

h) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na lata 2014-

2022, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pani Barbara Walak Skarbnik M-G Stryków wniosła do projektu uchwały autopoprawkę: 

w związku z wydanym w międzyczasie zarządzeniem proponuję wnieść autopoprawkę w 

części dotyczącej zwiększenia dochodów jak i wydatków o kwotę 11.800 zł .Kwota ta  

dotyczy zwiększenia dotacji na zadania zlecone związane z wypłatą diet dla obwodowych 
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komisji wyborczych w wyborach do parlamentu europejskiego. Po wprowadzeniu 

autopoprawki zapisy w uchwale otrzymują brzmienie: 

1) dochody  ogółem do wysokości 58.487.860,55 zł, 

2) dochody bieżące do wysokości 52.723.872,55 zł  
3) dotacje i środki przeznaczone na cele bieżące do wysokości 4.163.393,41 zł.  

4) wydatki ogółem do wysokości 61.128.423,58 zł; w tym:  

5) wydatki bieżące do wysokości 46.326.701,68 zł   

Głosowanie autopoprawki:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały wraz z autopoprawką:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

Ad. 10 Interpelacje i zapytania. 

 

Radny Bogdan Walczak pytał: 

1) czy coś drgnęło w sprawie zagospodarowania placu przed targowiskiem przy ul. 

Targowej ? 

2) zgłosił się do mnie pan Jędrzejczak ze Smolic i prosił o ponaglenie w sprawie 

odpowiedzi ze strony Urzędu  na złożone pismo w sprawie  zagospodarowania placu 

przy świetlicy wiejskiej w Smolicach. Pan Jędrzejczak nie neguje tych  prac. Jest tylko 

kwestia miejsca, co gdzie ma być. 

 

Pan Andrzej Jankowski  Burmistrz M-G Stryków  odpowiedział: 

1) nie ma jeszcze decyzji odnośnie zagospodarowania terenu , a kwestia związana jest ze 

zwrotem budynku  wraz z działką , która niedawno nastąpiła  w kwestii formalnej. 

Będziemy  dyskutować  co zrobimy z tą działką , która stała się naszą własnością. 

2) sprawa dotyczy projektu zagospodarowania placu przy rozbudowie świetlicy wiejskiej w 

Smolicach, projekt został sporządzony, a następnie skonsultowany na zebraniu wiejskim i 

zaakceptowany przez to zebranie. W związku z tym wszystko jest zgodne z prawem , 

możliwości prawne tego terenu nie pozwalają na inne zagospodarowanie tego terenu niż 

to jest realizowane. 

Na złożone pismo zainteresowanemu odpowiemy zgodnie z k.p.a. 

 

Ad. 11 Wolne wnioski i sprawy różne. 

 

Radny   Karol Lenart pytał czy będą koszone pobocza dróg oraz kiedy rozpocznie się 

punktowa naprawa dróg ? 

Pan Andrzej Jankowski  Burmistrz M-G Stryków  odpowiedział: 

przystąpiliśmy już do wykaszania poboczy , przystąpił również powiat przy swoich drogach , 

w najbliższym czasie widoczne będą te prace przy drogach. 

Do uzupełniania ubytków w drogach też już mieliśmy przystąpić, jednak deszczowa  pogoda 

pokrzyżowała plany. Czekamy jak się poprawi i rozpoczniemy naprawy dróg. 

Radny Czesław Polit przekazał informację dla sołtysów: 
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Prezes Spółki Wodnej prosi o jak najszybsze rozliczenie się ze składek na Spółkę. 

Radny Andrzej Pożarlik mówił: 

w pobliżu ,,Biedronki ˮ jest uschnięte drzewo, proszę je wyciąć bo stwarza zagrożenie. 

Radny zwrócił się z pytaniem do burmistrza czy rozważano możliwość podłączenia szkoły do 

gazociągu? Przedstawiciele firmy gazowniczej czekają na decyzję w tej sprawie ponieważ od 

tego zależy czy będzie prowadzona gazyfikacja w tej części miasta czy nie. Proszę też brać 

pod uwagę drugą szkołę jakby była taka możliwość. 

Radny Teodor Kołodziejczyk mówił , że należałoby wystąpić do powiatu odnośnie 

wykaszania poboczy: robione jest to niechlujnie , 20 cm pobocza jest koszone – reszta nie. 

Nic to nie daje, a wygląda fatalnie. Koszą pobocza podobnie jak odśnieżali drogi. Najlepszym 

przykładem jest skrzyżowanie w Kalinowie , gdzie gmina wykosiła szeroko, porządnie  a oni 

bardzo skąpo. 

Pan Andrzej Jankowski  Burmistrz M-G Stryków  odpowiedział: 

zwrócimy na to uwagę bo ja też zauważyłem , że jest to robione źle. 

Radny Łukasz Orłowski mówił , że trudno wyjeżdża się z parkingu przy Tesco, czy nie 

można przyciąć krzewów przy ulicy albo w ogóle je wysadzić w inne miejsce? 

Pan Andrzej Jankowski  Burmistrz M-G Stryków  odpowiedział: 

cała ulica Targowa została w pewien sposób zaprojektowana , wyrzucenie tego fragmentu 

żywopłotu jest złym rozwiązaniem , może dobrze byłoby ustawić w tym miejscu lustro 

drogowe? Postaramy się rozwiązać ten problem. 

Pani Bożena Sobierajska sołtys wsi Rokitnica pytała ,czy  będzie uchwalony nowy plan 

zagospodarowania wsi Rokitnica? 

Pan Andrzej Jankowski  Burmistrz M-G Stryków  odpowiedział: 

Rokitnica od wsi do drogi  nr 14 ma plan zagospodarowania. Grunty wsi Rokitnica po 

wybudowaniu autostrady zostały podzielone i część ich pozostaje w obrębie miasta. Jak 

będziemy robić tę część miasta to włączymy również tereny należące do Rokitnicy. 

W następnym pakiecie uchwał może  się to pojawić. 

Radny Witold Śliwkiewicz pytał: 

od kiedy będzie funkcjonowała nowa spółka strykowska  w ośrodkach zdrowia – od czerwca 

czy od lipca? 

Pan Andrzej Jankowski  Burmistrz M-G Stryków  odpowiedział: 

z tego co wiem spółka jest zainteresowana prowadzeniem działalności od czerwca tego roku. 

Remonty, które zostały przeprowadzone zostały zaakceptowane przez Sanepid pod kątem 

możliwości prowadzenia działalności .Zapytamy i odpowiemy. 

O głos poprosiła Pani Ewa Radzikowska – Wieczorek i m.in. mówiła: 

chciałam zapytać radę i pana burmistrza czy może być utworzony dom kultury lub świetlica 

środowiskowa w Swędowie , ponieważ aglomeracja swędowska i Anielina Swędowskiego 

jest większa niż Niesułków , a tam dom kultury jest. 

Pani Radzikowska-Wieczorek mówiła , że od 20 lat zamieszkuje na terenie gminy Stryków , z 

wykształcenia jest magistrem sztuki i 20 lat czeka na objęcie stanowiska dyrektora domu 

kultury , przyrzeczonego przez pierwszego burmistrza Kurczewskiego. 

Pani Radzikowska-Wieczorek opowiedziała o pracy jaką wykonywała na terenie Gminy 

Stryków m.in. w robotach publicznych , w szkole podstawowej nr 1 w Strykowie jako 

opiekunka w świetlicy i nauczycielka muzyki , a teraz jest w trudnej sytuacji finansowej i nie 

ma za co żyć. Otrzymuje tylko tysiąc złotych emerytury. 

Pani Radzikowska-Wieczorek zwróciła się z prośbą o znalezienie pracy i o utworzenie 

świetlicy w Swędowie  , którą będzie prowadziła bo ma ku temu wszystkie potrzebne 

dokumenty oraz plan działania tej świetlicy. 

Mówiła  m.in. o tym , że dom kultury prowadzony jest przez osobę , która robiła maturę 

wtedy , kiedy ona już pracowała w szkole nr 1. 
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Pan Zbigniew Kos sołtys wsi Swędów mówił: 

sprawa dotyczy drogi od Strykowa przez Smolice , Swędów , Zelgoszcz , którędy jeżdżą 

samochody osobowe  i do których właściwie wszyscy się przyzwyczaili. Od tygodnia 

natomiast jeżdżą tą drogą  tiry. Trzeba znaleźć jakieś rozwiązanie, może wystąpić do powiatu 

aby ten podjął jakąś decyzję w tej sprawie nawet ustawił jakieś ograniczniki , żeby te duże 

samochody nie mogły przejeżdżać tymi drogami . 

Radny Bogdan Walczak zabrał głos w sprawie, którą  poruszyła Pani Radzikowska 

Wieczorek i mówił, że temat ten wraca jak bumerang, bo kiedyś był ten temat już co prawda 

nie do końca załatwiony w sensie pozytywnym. Radny uważa , że Pani Radzikowska-

Wieczorek to osoba co do której nie było uwag ,poza tym ma kwalifikacje. Jeżeli chodzi o 

rejon Swędowa  , jest do duży rejon dzieci i młodzieży. Są tam warunki lokalowe i warto je 

wykorzystać. Czy nie można w tych miejscach jak Bratoszewice, Swędów , Dobra utworzyć 

świetlice środowiskowe i wykorzystywać osoby , które mają do tego kwalifikacje? Można 

skojarzyć to z podejściem stowarzyszeń do propozycji jakie są przedstawione, a wystąpiłem 

na ostatniej komisji o spotkanie ze stowarzyszeniami odnośnie  ich działalności. Są trudności- 

bo tak zostało to przedstawione. Prosiłbym Pana burmistrza aby zajął się tą sprawą. Będę 

stawiał to na komisji. Nie będę przytaczał tu słów i opinii społecznej bo one są różne , ale 

trzeba słuchać. Jako radny gminny, jako mieszkaniec tej gminy prosiłbym o zastanowienie  

się nad tym, a nie negować i lekceważyć osoby, która reprezentuje taki pogląd a nie inny.    

Pan Andrzej Jankowski  Burmistrz M-G Stryków  mówił: 

czy to oznacza, że mam Panu utworzyć świetlicę środowiskową i zatrudnić Panią 

Radzikowską , tak zrozumiałem Pana? 

Radny Bogdan Walczak mówił: 

To nie był mój wniosek tylko apel , dlatego , że Pani zwracała się do Pana, ale dokładnie 

tak… 

Pan Andrzej Jankowski  Burmistrz M-G Stryków  mówił: 

poszczególne środowiska mieszkańców  zwracają się  do burmistrza o dany lokal, daną 

działkę ponieważ mają pomysł na realizację swoich pomysłów. Jeżeli w danej miejscowości,  

dotyczy to Swędowa i innych miejscowości, tam gdzie jest świetlica czy strażnica będzie 

inicjatywa aby w miejsce dotychczasowej działalności wprowadzić inną i do takiego wniosku  

dojdą  mieszkańcy – ja jestem za tym. Tylko proszę mi taki wniosek dostarczyć. 

Radny Witold Śliwkiewicz mówił , że dobrze byłoby utworzyć takie świetlice na okres żniw. 

Pan  Roman Jaworski sołtys wsi Zagłoba zwrócił się do Burmistrza czy mógłby znaleźć 

jakieś pieniądze na dokończenie rowu przydrożnego  przy drodze przez las, ponieważ środki 

pochodzące z funduszu sołeckiego skończyły się. 

Pan Andrzej Jankowski  Burmistrz M-G Stryków  mówił: 

tam gdzie są jeszcze problemy z odprowadzeniem wód deszczowych będziemy   w dalszym 

ciągu robić inwestycje bo jest taka potrzeba , a warunki pogodowe często powodują wiele 

problemów. Następuje zmiana prawa wodnego, które zmienia oblicze funkcjonowania 

urządzeń melioracyjnych na terenie całego kraju. Ustawodawca proponuje rozwiązania  gdzie 

gmina będzie bardziej zaangażowana w  dbałość o urządzenia melioracyjne. 

Radny Bogdan Walczak mówił: 

Panie burmistrzu , ja chyba zostałem źle zrozumiany , bo z mojej wypowiedzi nie można było 

odnieść wrażenia , że ja proponuję cokolwiek likwidować. Przecież mógłbym powiedzieć 

odwrotnie- po co straży taka świetlica ale nie o to chodzi. Tam może wszystko się zmieścić- i 

komunie i wesela-  ale świetlica środowiskowa to jest zadanie gminy  nie inicjatywy oddolnej 

,mnie chodziło o to żeby Pan się do tego ustosunkował bo tak powstał filialny dom kultury w 

Niesułkowie, to były lata kiedy były jeszcze zarządy. Tak jak mówi Pani -skoro tam powstała 

świetlica, sala gimnastyczna  do różnych imprez – dlatego ja w komisji prosiłem o 

przedstawienie co w tych świetlicach , w tych salach gimnastycznych się odbywa, jak one są 
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wykorzystane. Przyjdzie moment , że i sami mieszkańcy się zapytają  dla kogo to jest? Samo 

wyposażenie jest luksus tylko pytam dla kogo- czy dzieci z tego korzystają? No chyba tylko 

wtedy jak są komunie i osiemnastki. I mnie chodziło o to , żeby te wszystkie problemy, które 

są społeczne i wątpliwości gminne zostały wykorzystane w sposób należyty. Żeby te 

pomieszczenia, te świetlice zostały wykorzystane we wszystkich inicjatywach.  

Pan Andrzej Jankowski  Burmistrz M-G Stryków  mówił: 

każdy może mieć odrębną opinię, odrębne  zadanie .To jest krytyka tego , że sala 

gimnastyczna jest,  więc zapytajmy teraz rodziców ze szkoły podstawowej nr 1 w Strykowie , 

którzy mówią: panie burmistrzu nie ma sali gimnastycznej. 

Nie mogę nakazać organizacjom , stowarzyszeniom czy związkom  i sterować tym co 

młodzież sobie wymyśli: mogą zająć się kolarstwem, piłką nożną  i innymi. 

Świetlice środowiskowe obwarowane są  takimi warunkami , że w określonym dniu , czasie 

nie może odbywać się  w nich inna impreza. 

Jeżeli będzie inicjatywa utworzenia świetlicy środowiskowej w danej miejscowości w zamian 

za np. w Bratoszewicach w ŁODR  po byłym przedszkolu, gdzie społeczeństwo  Bratoszewic 

powie , że rezygnujemy z tej działalności , która się odbywa , prosimy o utworzenie świetlicy 

środowiskowej - to  my to zrobimy. Nie będę jednak robił nic wbrew mieszkańcom. 

Pani  Barbara Lenart sołtys wsi Niesułków mówiła: 

Chciałam nawiązać do sali gimnastycznej w Strykowie , ponieważ byłam na dniach otwartych 

w tej szkole przy ul. Targowej i tam jest tyle dzieci, a sala jest taka mała. Pytam radnych ze 

Strykowa dlaczego nie ma tam dużej sali , przecież tam jest tyle miejsca i można dostawić 

salę. Piękna szkoła , piękny Orlik – chciałam powiedzieć , że Orlik jest potrzebny ale nie w 

tym miejscu , tam mogła stanąć piękna sala sportowa. Proszę zastanowić się nad tym. 

Pan Andrzej Jankowski  Burmistrz M-G Stryków  mówił: 

mam odmienne zdanie; lepszego miejsca na budowę  Orlika niż to co jest  nie ma. Zapytajmy 

młodzieży czy inne miejsce byłoby dobre? 

Natomiast Pani Basiu – w momencie kiedy była Pani zainteresowana budową sali 

gimnastycznej w Niesułkowie  i tę salę wybudowaliśmy było dobrze. Wybudowaliśmy w 

Dobrej , będziemy budować , ale nie jesteśmy w stanie wybudować w jednym roku 

wszystkich obiektów sportowych na terenie gminy. 

 

Ad. 12 Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Na sali nieobecny radny Karol Lenart. 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków radna Małgorzata Kiełbik odczytała 

protokół Komisji i poinformował, że Komisja na L sesji w dniu 28 maja 2014 r. przyjęła  

następujące wnioski : 

 

1. Zwrócić się do właściciela terenu o wycięcie suchego  drzewa na 

skrzyżowaniu ul. Warszawska – Zlotowa (wniosek radnego Andrzeja 

Pożarlika). 

 

Głosowanie nad przyjęciem wniosku:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głos wstrzymujący się 

 

Przed zamknięciem obrad Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza M-G Stryków 

przypomniała, że   już w najbliższą sobotę jest  organizowana zbiórka odpadów 

wielkogabarytowych  i podała harmonogram odbioru odpadów na terenie całej gminy.  
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Odpady należy wystawić przed posesją  w sposób, który nie będzie utrudniał ruchu 

drogowego pojazdów w dniu ich zbiórki od godziny 6.00. Można oddawać zużyte  opony 

wyłącznie do wysokości 120 cm. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków  uzupełnił , że aby pozbyć się opon 

wyższych niż 120 cm , należy je  dostarczyć  na teren Zakładu Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej w Strykowie  nieodpłatnie w godzinach pracy zakładu.   

 

Ad. 13 Zamknięcie obrad. 

 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad L sesji Rady Miejskiej w Strykowie 

prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica o godz. 11.00 dokonał 

zamknięcia sesji.  

 

Protokołowała:  

Z. Kubiak  

 

 

 

 

Przewodniczący  

Rady Miejskiej w Strykowie  

 

    Paweł Kasica  

 

 

 

 


